香驗規定

Inspection Requirements

所有源危物程的貨物在入境時或在出口或再出口前,須經獲接權人員查驗。為確保清關手續 不受征認,持提人或其代證旨少須在兩個工作天前與本屬聯絡,安排補的查驗。

All shipments of endangered species have to be inspected by an authorized officer upon the landing of the specimen in Hong Kong, or prior to export or re-export out of Hong Kong. To ensure that clearance is not to be delayed, the importer or his agent should notify this Department at least 2 working days in advance to make an appointment for inspection.

其他許可證規定

Other Licensing Requirements

拘弃相继技统例股出的许可键。並不表示已接额免避守其他运的的领文。 持理人展保保师等符合其他注册的规定。例如:第130章 CO显示证 (數据及高身)條例)、第169章 (防止接醋到待點的條例)、第421章 (狂犬病條例)、第170章 (衍生物研膜條例)。 (Licences ksundr under the Ordinance do not in any way exempt the

Bionese from the provisions of other legislation. The Isonese should also ensure compliance with the requirements under other legislation, such as the Public Health (Animais and Birds) Ordnance (Cap. 139), the Prevention of Cruelty to Animais Ordnance (Cap. 169), the Rabess Ordnance (Cap. 421) and the Wild Animals Protection Ordnance (Cap. 170).



漁鹿自然護理署 游危物種保護科 Agriculture, Fisheries and Conservation Department Endangered Species Protection Division

九龍長沙療道303號

流震自然通理署 2007年6月

Hotline

Department June 2007